

《单词百科:pulverized是什么意思?pulverized怎么发音?pulverized的解释和用法》

英语单词pulverized是什么意思?pulverized怎么读?pulverized怎么发音?简答网为您整理了pulverized的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pulverized怎么读

pulverized的读音:['p l v r a z d]

pulverized的意思

- 1、adj.[医]雾化的，粉末状的;
- 2、v.将...弄碎(pulverize的过去式和过去分词);将...弄成粉末或尘埃;摧毁;粉碎;

pulverized的相关词组

- 1、pulverized corundum 刚玉砂，金刚砂粉;

pulverized的近义词

- 1、fine-grained adj. 有细密纹理的;精确的;
- 2、powdered adj. 变成粉的;涂了粉的; 美俚 喝醉了的;
- 3、powdery adj. 粉(状)的;布满粉(或灰尘)的;粉状;

pulverized的双语例句

1、A factory making armaments had been bombed the night before and a residential area not far away had been pulverized.

前天晚上,一家兵工厂被炸,不远处的居民区也被夷为平地。

2、Old tires, carpet, syringes and even crab shells are routinely pulverized in these machines.

人们还用这些机器来粉碎旧轮胎、地毯、注射器甚至蟹壳。

3、Normally, they would be pulverized or even evaporate when encountering a solid object in their way.

通常,它们撞上途中的固体物质时会被粉碎或蒸发掉。

4、Pulverized sugar is prepared from granulated sugar by grinding.

粉糖是由粒状的糖碾磨而成的。

5、Pulverized coal ash is hydraulically filled on ground of Zishan.

紫山灰场粉煤灰作为一种冲填土,粒度细,似粉砂。

6、Particle sizes of pulverized coals are analyzed by Malvern MAM 5004 Laser Mastersizer made in United Kingdom.

煤样的颗粒粒度由英国Malvern公司的MAM5004型激光粒度分析仪测定。

7、He pulverized the opposition with the force of his oratory.

他能言善辩把对方驳得体无完肤。

8、We pulverized the opposition.

我们彻底击败了对手。

9、The hurricane pulverized the houses on the beach.

飓风摧毁了海滩上的房屋。

10、The technology and operational conditions for increasing pulverized coal with increasingly higher rate.

确定了高炉提高煤比的技术和操作条件,创造条件逐步实施,在保证喷吹效果的前提下,高炉煤比不断提高。

11、They are pulverized, then mixed with wheat.

把这加以粉碎,然后和麦子掺和在一起。

12、The pulverized coal mass rate increases as the gas flow rate increases.

总风量增大时,煤粉的质量流量随着气体流量的增大而增大。

13、The article mainly studies emission characteristics of combustion pollutant after mixing petroleum coke in coal-pulverized boiler.

对煤粉锅炉掺烧石油焦的污染物排放特性作了较详细的研究。

14、The conventional pulverized-coal reburning technology has no effect on the flame stability at low load.

再燃技术不会影响锅炉的低负荷稳燃能力。

15、The Gallnuts of Quercus Infectoria are pulverized to required partical size and extracted in aqueous media.

将此物按一定的大小粉碎,放在溶液中萃取。

以上是简答网为您整理的pulverized怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于pu

lverized的用法、pu

lverized的释义、pulverized的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pulverized>